
Referat fra Rotarymøtet 5. mai 2015 

3. minutt ved Kaj Haagensen.  Kaj er aktiv med seilerkurs for nybegynnere og viderekommende i 

Holmestrand Seilforening og har vært det siden 2006. Da de hadde 6 optimistjoller. Nå er de oppe i 

12 optimistjoller og 7 andre joller. Tirsdag er for nybegynnere og torsdag for viderekommende. 

Foreningen søker gjerne pensjonister til å hjelpe til, bla med vedlikehold av jollene. 

Ego og yrkesforedag ved Hans Petter Harestad:  

Hans Petter fortalte om siden personlige bakgrunn og yrkeskarriere. Han giftet seg med Rita i 1970 

og har 3 barn, 2 svigerbarn og 4 barnebarn. Han er utdannet kokk, har gymnas og har 

tillegsutdannelse i merkantile fag og har også tatt pedagogikk og har undervist på deltid.   

Han flyttet med familien til Holmestrand  i 1977 og var da kjøkkensjef ved Holmestrand Sykehjem 

fram til 1983. Før det var han bestyrer for Knutehytta og senere restauratør ved Odd Fellow på 

Kongsberg hvor han ble opptatt i rotary i 1973 i Kongsberg Syd. 

I Holmestrand og i Drammen startet han Per og Pia Barneklær i 1982 og drev til 1992 da 

nedgangstidene og finanskrisen kom. Holmestrand Trykk og Kopi As ble etablert i 1985 på 

Kleivbrottet hvor han fortsatt driver. Trykkeribransjen har gjennomfått en voldsom strukturending ifb 

overgang til offset og senere digitalisering.  Han startet Svervicemannen Data og kontormaskiner As 

og har en stor kundekrets, hovedsakelig i Vestfold. For 1 og et halvt år siden startet en kjedeeiet 

nettbutikk Kontorspar.no i Horten hvor folk kan bestille på nettet og hente varene. Hans en sønn 

deltar aktivt i hans forretningsvirksomhet. 

Hans Petter fortalte om et fantastisk interessant klubbesøk fra vår klubb til en Rotaryklubb i England 

(Birhamstad)i 1984 og  50 årsjubileumet i vår klubb i 1999 da han trykket et jubileumskrift. Han var 

president 1981‐82. 

Hans Petter er samfunnsengasjert lokalt i politikken og har også vært aktiv i speideren de årene 

barna var aktive der. 

Han mener at Holmestrand mot 2030 kan ha doblet sitt innbyggerantall om vei og bane kommer i 

orden. Han viser til presset mot Osloregionen og erfaringer fra Ås og Nannestadområdet. 

Tilslutt fortalte kan om den digitale og trådløse utvikling innen sin bransje. 
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